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Városnap helyett: Madai szüreti nap 
Augusztus 11-én a képviselõ-testület tagjai és az intézményvezetõk informális tanácskozáson vitatták meg az idei 
városnap kérdését. Kálmán Béla polgármester három döntési lehetõséget vázolt fel: vagy idén is elmarad a 
rendezvény, vagy a szokásos módon tartjuk meg, mint régen, vagy úgy rendezzük meg, hogy az ne sértse a járvány 
miatt elrendelt hatályos szabályokat.
Az elsõ változatot hamar elvetették (igény van a közösségi együttlétre), a második verzió sem tartható, mert a lezárt 
városközpontba csak védettségi igazolvánnyal lehetne belépni (bár a jogszabályok nem egyértelmûek, nehezen 
értelmezhetõk…). Maradt az a megoldás, hogy szeptember 4-én városnap helyett Madai szüreti nap lesz több 
helyszínen (a sportpályán, az iskola udvarán, a közeli utcákban, ahol van tér, van parkolási lehetõség, biztonsági 
szempontból a legmegfelelõbb). Védettségi igazolványt csak késõ délután, a sportpályán belül, a színpad elõtt 
kérnek a rendezõk. 

A részletes program a következõ:
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Hírek röviden „Tanítottam, tettem a dolgom” – Tevékeny nyugdíjas idõk jönnek
Bereczné Herczegh Bobecis Jánosné Ágnes
Éva Zsuzsanna Pusztadoboson született 
1958 -ban  szü l e t e t t  1960-ban, s az általános 
Nyíregyházán, de az iskola elvégzése után Kis-
általános iskola befe- várdán, a Bessenyeiben 
jezéséig Ramocsaházán érettségizett. A nyíregyházi 
élt szüleivel, akik mind- fõiskolán 1981-ben szerzett 
ketten pedagógusok tanítói diplomát, s nyom-
voltak (korábban hosz- ban munkába is állt a madai 
szú éveken át Nyír- iskolában, hiszen ide jött 
madán tanítottak!). A férjhez, s „mivel már a 
megyeszékhelyen, a fõiskolai tanítási gyakorlatot itt 
Vasvári Pál Gimnázium töltöttem, betekinthettem az 
zenei tagozatán érett- itteni életbe.” Bedobták a mély 
ségizett 1977-ben, s vízbe, osztályfõnök lett, délelõtt minden tantárgyat õk vittek, 
mindmáig rendkívül délután a napköziben tanítottak.

hálás szüleinek, akik támogatták abban, hogy a zenét, az Közben megszülettek a gyerekeik, de mindkettõvel csak 
éneket választotta hivatásul. másfél évig volt otthon, visszament tanítani. S ezt tette elsõ és 
Egerben, az ottani fõiskolán 1981-ben szerzett diplomát egyetlen munkahelyén 40 éven át. Az évtizedek alatt sokféle 
ének-történelem szakon, s itt ismerkedett meg földrajz- módszert kipróbált, sok továbbképzésen vett részt, bemutató 
testnevelés szakon tanuló férjével, akivel már ott órákat tartott. „Legközelebb a kicsik álltak hozzám, pedig elsõ 
összeházasodtak. Végzésük után pályázat révén kerültek osztályban vár az emberre a legnehezebb feladat, de munkám során 
városunkba, mivel iskolánk épp ilyen szakosokat az empátia, a gyermekszeretet vezérelt.” Fontos volt számára mind 
keresett. „Így szüleimhez is közelebb kerültünk” – teszi a hátrányos helyzetû gyerekek segítése, mind a tehetségesek 
hozzá. Kezdetben csak énekórákat tartott, s vezette az fejlesztése. Tanítványait sok versenyre vitte el, ahol szép 
énekkart, késõbb nagy örömére történelmet is eredményeket értek el helyesírásból, matematikából, rajzból, 
taníthatott. Közben zongoraórákat is adott, s immár mesemondásból. Emellett jutott idõ a játékra, a táncra, az 
több mint húsz éve oktatja a madai gyerekeket a Fedics ünnepi készülõdésekre is, továbbá szívesen mentorálta 
Mihály Alapfokú Mûvészeti Oktatási Intézményben. pályakezdõ kollégáit. Oktató-nevelõ munkája elismeréseként 
„Kitûnõ tanáraimnak köszönhetõen elvégeztem a zongora a ballagási ünnepségen a Pedagógus Szolgálati Emlékérem 
metodika szakot is.” kitüntetést vehette át.
Két gyermeket neveltek fel, lányuk (1983) és fiuk (1985) Ami a jövõt illeti: „A legfontosabb lenne, hogy egészségesen élvezzem 
egyaránt pénzügyi területen dolgozik, s két, illetve egy a nyugdíjas éveket, segíthessem a gyermekeinket, sok idõt tölthessek a 
unokával örvendeztették meg szüleiket. Férjével együtt virágos kertben, a zöldségesben.”  Jövõre a férje – aki a Lónyai 
35 éve tagjai a Vásárosnaményi Liszt Ferenc Pedagógus Menyhért Baptista Szakgimnáziumban buszsofõr - is 
Vegyeskarnak. „Arra különösen büszke vagyok, hogy három nyugdíjas lesz, szeretnének többet utazni, kirándulni, 
alkalommal is együtt énekelhettünk az operaház énekkarával.” színházba menni, rejtvényeket fejteni, olvasni.
A zenétõl természetesen nyugdíjasként sem búcsúzik el,  Azt viszont fájlalja, hogy sem Norvégiában élõ, 
kedvtelésbõl biztosan fog zongorázni, de az is lehet, számítástechnikai végzettségû János fiuknak, sem a 
hogy tanítást is vállal majd. Házastársával együtt Budapesten dolgozó, pénzügyi-számviteli végzettségû 
hódolhatnak kedvenc hobbijuknak, a természetjárásnak Gergõnek nincs gyermeke, azaz unokák híján a 
a Bükktõl a Tátráig. S persze mindenekelõtt több idejük „nagymamaság” még várat magára.
jut majd a gyerekekre, az unokákra.

Nyírmada Város Önkormányzata a TOP-5.3.1-16-SB1-
2017-00003 azonosító számú, „A társadalmi együttélés, 
összetartozás erõsítése Nyírmadán” címû projekthez 
kapcsolódóan Táncház a Tájházban címmel részvételi 
fórumot szervezett 2021. augusztus 15-én vasárnap. A 
résztvevõk egy nagyon szórakoztató programon vehettek 
részt. A talpalávalót a Bürkös zenekar szolgáltatta. 

A TOP-5.3.1-16-SB1-2017-00003 azonosító számú  pro-
jekthez kapcsolódóan augusztus 14-én a sportpályán 
került sor az „Alkotmány Vándor Kupa” elnevezésû 
közösségi akciónkra. 6 futball csapat részvételével izgalmas, 
egyben barátságos mérkõzéseket nézhetett meg a közönség. 
A kupát az Uganda csapata nyerte, nagy izgalmak 
közepette, 7 méteresekkel a Kocsmatöltelékek ellen, a 3. 
helyet a Nyírmadai Ultras csapata érte el. 
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Testületi ülés élõ, egyenes adásban
Hosszú idõ óta immár lehetõség nyílott arra, hogy 
a képviselõ-testület július 1-jén élõben 
tanácskozhasson, s meghozza a szükséges, 
esedékes döntéseket.
Elsõként Kálmán Béla tájékoztatta a megjelenteket a 
vészhelyzet alatt meghozott polgármesteri hatá-
rozatokról, rendeletekrõl. Dr. Horváth Andrea jegyzõ egy 
kérdésre válaszolva szólt az alapító okiratok 
módosításának szükségességérõl. A képviselõk a 
beszámolót elfogadták.
Ezután a testület az év hátralévõ részére vonatkozó 
munkatervet vitatta meg. Tisztázták a szeptemberre 
tervezett közmeghallgatás mibenlétét (bárki megjelenhet, 
hozzászólhat az aktuális napirendhez, tehet közérdekû 
javaslatot). Itt hangzott el, hogy a posztjáról távozó Tóth 
Tibor õrsparancsnok utódja az elõdje, Estefán László 
alezredes lett.
A következõ napirendi pont Haklik Attiláné beszámolója 
volt a Humán Szolgáltató Központ mûködési 
feltételeirõl, gazdálkodásáról, valamint Buza Andrea 
tájékoztatója a Gyerekház munkájáról. A vitában a 
polgármester elismerõen szólt arról, hogy maximálisan 
helyt álltak a járványhelyzetben, büszkén mondhatjuk, 
hogy sem dolgozó, sem lakó nem lett beteg. A védekezés 
plusz költségeket rótt az intézményre, a kormány 
„köszönete” pedig tíz nap plusz szabadság…
Szûcsné Mátyus Judit a Szociális Ápolási-Gondozási 
Központ mûködésérõl számolt be. Mind a szakbizottság, 
mind a polgármester megállapította, hogy kevés a 
szakápoló, sok az ellátott, s ez megnehezíti feladatuk 
ellátását. Az intézmény húsz éve mûködik, megnyitása jó 

döntés volt, ám az egészségügyi politika változásai, a pálya 
kevéssé vonzó volta aggodalomra ad okot.
A továbbiakban Kertész Krisztián ügyvezetõ beszámolója 
hangzott el a Mada-Komm Kft. mûködésérõl. Kisebb vitát 
váltott ki a géppark ügye, ami azzal jutott nyugvópontra, 
hogy van leltár, a raktár területén rend van, a gépek pedig 
egyeztetett idõpontban megtekinthetõk. A másik vitapont 
a járdák felújítása volt. A tételes felsorolás mellett 
elõkerült az is, hogy esetenként nehezíti a dolgukat az 
idõjárás, kevés a létszám, ezért sokat kell túlórázni, az 
emberek viszont szívvel-lélekkel dolgoznak. Szóba került 
még a zöldségtermesztés, a savanyítás, az ennek 
köszönhetõ megtakarítás (ami milliókban mérhetõ!). 
Általános elismerést aratott a virágládák ötlete, üde 
színfoltjai városunknak.
Elfogadták a képviselõk a 2020. évi belsõ ellenõrzési terv 
végrehajtásáról szóló beszámolót és a 2021. évi tervet (a 
konyhák ellenõrzését határozták meg).
Határozat született a Tiszamenti Regionális Vízmû Zrt. 
2020. évi beszámolójának elfogadásáról. Megjegyezték 
azonban, hogy a vízmû negyven éves, nagy a 
meghibásodás lehetõsége, s azt is, hogy fontos lenne a 
tûzcsapok felülvizsgálata, rendbe tétele.
A következõ napirendi pont a Mûvelõdési Ház és 
Könyvtár Közmûvelõdési Intézmény mûködésérõl és 
gazdálkodásáról szólt. Tóth Judit elmondta, hogy a járvány 
idõszaka náluk is új helyzetet teremtett, ugyanakkor 
létszámuk egy fõvel bõvült, a rendezvények száma 
növekedett, a könyvek házhoz szállítását megoldották, s 
egy pályázaton elnyertek 7,5 millió forintot. 

Nyírmada Város Önkormányzata, Nyírmadai Szociális 
Támogató, Családsegítõ és Gyermekjóléti Szolgálat 
Társulás és a Mi Kis Falunk Helytörténeti és Községszépítõ 
Egyesület pályázatai kedvezõ elbírálásban részesültek:

1. Nyírmada Város Önkormányzata a Magyarország 2021. 
évi központi költségvetésérõl szóló 2020. évi XC. törvény 3. 
A helyi önkormányzatok kiegészítõ támogatásai mellékelt 
a helyi önkormányzatok felhalmozási célú kiegészítõ 
támogatásai 3.3., 3.4., és 3.5. jogcímek szerinti 
önkormányzat feladatellátását szolgáló fejlesztések 
támogatására pályázatot nyújtott be a Belterületi utak, 
járdák, hidak felújítása jogcímmel, amelyet elbíráltak és 
támogatói döntés alapján nyertesnek minõsítettek. A 
beruházás két helyszíne Toldi u. (hrsz.: 1167) és a Cserepes 
u. (hrsz.: 1225/1). A kivitelezõ kiválasztása folyamatban 
van, és várhatóan szeptemberben elkezdõdik a burkolat 
felújítás.

2. Baktalórántháza és Térsége LEADER Egyesület által kiírt 
VP6-19.2.1-9-6-17 kódszámú Humánszolgáltatások 
fejlesztése címû felhívásra pályázatot nyújtott be a 
Nyírmada Város Önkormányzata Sétány kialakítás a városi 
temetõben címmel, amelyet elbíráltak és támogatói döntés 
alapján nyertesnek minõsítettek. A kivitelezõ kiválasztása 
folyamatban van, várható befejezése 2021 év vége.

A pályázatokról
3. Baktalórántháza és Térsége LEADER Egyesület által kiírt 
VP6-19.2.1-9-5-17 kódszámú Közösségi célú fejlesztések 
címû felhívásra pályázatot nyújtott be a Nyírmada Város 
Önkormányzata vonzó településkép kialakítása 
Nyírmadán címmel, amelyet elbíráltak és támogatói 
döntés alapján nyertesnek minõsítettek. A kivitelezõ 
kiválasztása folyamatban van, várható befejezése 2021 év 
vége.

4. Baktalórántháza és Térsége LEADER Egyesület által kiírt 
VP6-19.2.1-9-6-17 kódszámú Humánszolgáltatások 
fejlesztése címû felhívásra pályázatot nyújtott be a 
Nyírmadai Szociális Támogató, Családsegítõ és 
Gyermekjóléti Szolgálat Társulás, amelyet elbíráltak és 
támogatói döntés alapján nyertesnek minõsítettek. A 
kivitelezõ kiválasztása folyamatban van, várható befejezése 
2021 év vége.

5. A Mi Kis Falunk Helytörténeti és Községszépítõ 
Egyesület, a Városi Civil Alap keretében „civil közösségi 
tevékenységek és feltételeinek támogatása” címû 
alprogramhoz (VCA-KP-1-2021) pályázatot nyújtott be, 
amelyet elbíráltak és támogatói döntés alapján nyertesnek 
minõsítettek. A beruházás a Tájház felújítására irányul. A 
kivitelezõ kiválasztása folyamatban van, várható befejezése 
2021 év vége.

Éles Róbert
településfejlesztési manager
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ISKOLÁNKBAN TÖRTÉNT
Ballagás

 A 2020/2021-es tanévben is a 
járványügyi szabályok betartása 
mellett tarthattuk meg ballagási 
ünnepségünket, amelyen a meghívott 
vendégeken kívül csak korlátozott 
létszámban lehetett részt venni. A 
ballagó diákok ennek ellenére is méltó 
módon búcsúzhattak el iskolájuktól. 
Az utolsó osztályfõnöki órán lezár-
hatták az általános iskolai éveiket, 
fel idézhették az elmúlt évek 
történéseit. Ezt követõen került sor az 
ünnepélyes ballagóra. Az intéz-
ményvezetõ köszöntõ beszéde után 
követkewzett az iskola zászlójának 
ünnepélyes átadása. A hetedikes 
diákok búcsúbeszéddel köszöntek el 
ballagó társaiktól. A nyolcadikos 
diákok színvonalas mûsora idézte fel 
az elmúlt évek eseményeit, emlékeit. 
Az ünnepségen köszönhettük meg az 
idei tanévben nyugdíjba vonuló 
kollégáink több évtizednyi, áldozatos 
munkáját is.
A ballagási ünnepség az elismerések, 
jutalmak kiosztásával zárult, amelyet a 
tanulók az elmúlt évek tanulmányi, 
közösségi vagy szervezõ munkájuk 
elismeréseként kaphattak. 

Balatoni tábor
Nagy izgalommal és várakozással 
indult el július 11-én iskolánk 85 
tanulója 8 kísérõvel együtt a Zánkai 
Erzsébet-táborba, hogy öt napon 
keresztül részt vegyenek a tábor 
programjain. Hosszú buszozás után 
érkeztünk meg a Zánkára, mely festõi 
környezetben Tihany és Badacsony 
között helyezkedik el. A több mint 
150 hektáros terület saját balatoni 
partszakasszal, hatalmas zöld-
területtel, sportpályákkal és számos, a 
táborozók számára ingyenes szol-
gáltatással rendelkezik. Megújult 
szállások, teljesen felújított, mo-
dernizált étterem várta a táborozókat. 
Az öt nap alatt sokféle színes 

Csodaszarvas
A tanév végén megrendeztük 
iskolánkban is a gyerekek körében már 
korábban nagy sikert arató „Csoda-
szarvas Iskolai Közösségi Program” 
elnevezésû ingyenes napközis tábor. 
Ezen összesen 80 fõ vehetett most 
részt. A programban megvalósuló 
tanulási alkalmak nem hagyományos 
iskolai tanórák: a diákok érdek-
lõdéséhez közel álló témák szabad fel-
dolgozására adnak lehetõséget. A 
pedagógusok új képzési formákat 
próbálhatnak ki, a tanulók pedig 
élményszerû közösségi alkalmakon 
gazdagodhatnak érdekes-értékes 
ismeretekkel. A tábor programját idén 
is színházi elõadások, bábszínház, 
sportfoglalkozás – Boot Camp, és 
koncertek gazdagították. Iskolánk 
felsõs tanulói körében nagyon nagy 
sikert aratott a Kávészünet együttes 
koncertje, amelyen magyar költõk 
verseivel ismerkedhettek meg kicsit 
másképp a zene segítségével. Szintén 
nagyon jól szórakozhattunk a 
drámajáték – interaktív fejlesztõ 
foglalkozáson is. A tábor programja 
lehetõvé tette, hogy tanulóink 
bõvítsék ismeretiket a lakóhelyük 
történelmével kapcsolatosan is. Ellá-
togattunk a Tájházba és a könyvtárba 
is, ahol érdekes történeteket ismer-
hettünk meg Nyírmada múltjáról. 
Ezúton is szeretném megköszönni 
iskolánk immár nyugdíjas intéz-
ményvezetõ – helyet tesének ,  
Kálmánné Balogh Ildikónak, Hódi 
Andrásné Gyöngyike néninek a Mi kis 
falunk egyesület egyik vezetõségi 
tagjának és városi könyvtárban 
dolgozó Tóth Lászlónak a segítségüket. 
Nagyon örültünk a lehetõségnek, 
hogy újra együtt lehetünk még, hiszen 
a 2020/21- es tanév sem volt 
hagyományosnak mondható, mert a 
Covid – 19 vírus miatt egy rövid idõre 
újra kénytelenek voltunk átállni a 
digitális oktatásra. Így iskolánk 
pedagógusai és tanulói számára is 
egyaránt  nagyon kellemes, ese-
ménydús kikapcsolódást jelentett a 
tábor.

programban volt részük a gye-
rekeknek: érzékenyítõ programon, 
játékos foglalkozáson, gyalogtúrán 
vettünk részt, és igyekeztünk minél 
több szórakozási lehetõséget meg-
ragadni: haditechnikai park láto-
gatása, trambulinozás, sárkány-
hajózás, csillagászat, lézerharc, íjászat, 
bogárbemutató, porondmester-képzõ, 
könnyûzenei koncert, de persze a nap 
fénypontja mindig a fürdés volt. 
Sokan még most látták életükben 
elõször a Balatont, de nem csupán 
nekik jelentett nagy élményt a 
vízparton töltött idõ, hanem a 
többieknek is, hiszen közben új 
barátságok, ismeretségek szövõdtek. 
Természetesen az esti szórakozás sem 
maradhatott el, volt tábortûz, közös 
éneklés, disco, és késõ éjszakába nyúló 
beszélgetések.
A Hõsök Napján különleges élmény-
ben volt részünk. Megismerhettük a 
rendõrök, a TEK-esek, a tûzoltók 
munkáját, beszélgethettünk velük, sõt 
lehetõségünk volt arra is, hogy a 
jármûvekre felüljünk. 
A táborban az eligazodást a TESO-k 
(Tábori Együttélést Segítõ Operatív 
munkatársak) segítették. Nekik 
köszönhetjük a reggeli tornát, az esti 
discot, a programok vezetését, illetve 
hogy a születésnaposaink köszöntését.
Utolsó nap hazafelé jövet megálltunk 
Balatonfüreden, ahol sétahajózáson 
vettünk részt, utána együtt el-
fogyasztottuk az ebédre rendelt pizzát. 
Sétáltunk egyet a parkban, majd 
mindenki kedvére vásárolhatott 
ajándékot. 
Bízunk benne, hogy aki részt vett a 
táborban, sok élménnyel gazdagodott, 
és jövõre újabb csoporttal utazhatunk 
majd a Balatonhoz. 

Tóth Zsuzsanna
kísérõ 
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Vár a MocorgóVár a Mocorgó

Napsugaras hírekNapsugaras hírek

Gyerekházunkban a nyáron fogadjuk mondókát. Kézmûves foglalkozáson 
a kisgyermekes családokat. Játékos kéz- és lábfestés volt, ami a gyerekeknek 
formában valósítjuk meg a  nagyon tetszett. Zenés foglalkozáson 
foglalkozásokat. A gyerekek és a énekelünk, mondókázunk és egy egy 
szülõk is aktívan részt vettek a alkalommal elõvesszük a hangszereket 
tevékenységek lebonyolításában. is.
Vidáman, sok játékkal teltek, telnek a A nyírmadai Mada – Komm Kft-tõl 
napok. A gyerekek nagyon jól érzik uborkát kaptunk, amelyet a családok 
magukat, mindenkinek tetszik, hogy között szétosztottunk. Továbbra is 
sok színes játékkal találkozhat. szeretettel várjuk a 0- 3 éves gyerekeket 
Mozgásos tornán elõkerültnek a nevelõ családokat gyerekházas 
mozgásfejlesztõ eszközök. Mondókás közösségünkbe.
bábszínházban az állatokról és Buza Andrea 
barátaikról énekeltünk egy-egy gyerekház vezetõ

érdeklõdõ szülõknek. Kérünk mindenkit, Napsugaras nyár Ha vége a nyárnak 
hogy figyelje a facebookon, ill. a zárt Miként máskor, idén is igényelhettek a Az új nevelési év szeptember 1-jén 
csoportokban közzétett tudnivalókat. szülõk óvodai ellátást a nyári hónapokra. kezdõdik, ekkortól várjuk óvodánk régi és 
Amennyiben lehetséges lesz szülõi Az ovisok ilyenkor sem maradnak új gyerekeit. Most még nem tudjuk, 
értekezlet szervezése, természetesen élmények nélkül, a nap legnagyobb részét hogyan, milyen feltételekkel indulhat újra 
mindenkit szívesen látunk.a szabadban tölthetik, hiszen a szép az óvodai élet. Az szinte biztosnak látszik, 

udvarunk sok játéklehetõséget kínál hogy az óvodába érkezés és hazamenetel 
számukra. Emellett a teraszon vagy a fák jelenlegi rendszerét megtartjuk, hiszen így 10 – 1 = 9
hûvösében rajzolhatnak, színezhetnek, minimálisra csökkentjük annak esélyét, Óvodánk évek óta 10 csoporttal 
barkácsolhatnak, barátkozhatnak a más hogy bekerüljön az óvodába valamilyen mûködött.  Sajnos  most  és  az  
csoportba járó gyerekekkel. A szélsõséges betegség. Az természetesen továbbra is elkövetkezendõ években lecsökkent 
idõjáráshoz igazodva figyelünk arra, hogy érvényes lesz mindenkire, hogy csak városunkban az óvodás korúak száma. Ez 
a nagy melegben hûvösbe húzódjanak a egészséges gyermek lehet óvodában. az oka, hogy a következõ nevelési évtõl 9 
gyerekek, s gyakran kínáljuk õket A kiscsoportosok beszoktatásával, az csoportunk lesz. Természetesen, ha idõvel 
innivalóval.  Azokban a termekben, évkezdéssel kapcsolatos tudnivalókról az növekszik a gyereklétszám, újra beindulhat 
amelyekben étkeznek, alszanak lég- óvónõk szívesen adnak tájékoztatást az a tizedik csoport.
kondícionáló, ill. hûtõ ventillátor gon-
doskodik a megfelelõ hõmérsékletrõl.

Megújultunk
A nyár lehetõséget adott kisebb-nagyobb 
felújításokra is: több csoport is megújult, a 
falak friss festést kaptak, s több helyen a 
régi bútorzat cseréje is megtörtént.  Az 
udvarunk is tovább szépült, a homokozó 
fölé árnyékot adó tetõ került, s a csúszdák, 
mászókák is újra lettek festve. 

2021. JÚLIUS – AUGUSZTUS

A nyári napokat igyekeztünk minél színesebbé tenni 
ellátottainknak. A meleg napokon inkább benti programok 
zajlottak, kézmûves foglalkozások, kártyajátékok, filmnézések, 
beszélgetések. Enyhébb idõben szalonnát sütöttünk, valamint 
virágos kertünket mûveltük. A nyár hátralevõ részében 
tervezünk még kinti fõzéseket. Júliusban ismét sor került 
ruhaosztásra, melyre nagy volt az érdeklõdés. 

Simon Renáta – terápiás munkatárs

Nyár a Segítõ HázbanNyár a Segítõ Házban
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Hírek röviden

Labdarúgás:
ennél már nincs lejjebb!
Hiába a fogadkozás, hogy az elõzõ bajnokságban csúfosan leszerepelt 
gárda helyett jönnek a „kritikus, tenni akaró fiatalok”, az új bajnoki 
szezonban csapat híján nem indul a NYISE a megyei harmadik vonalban 
sem. A nevezési díjat ugyan befizettük, ám miután kiderült, nincs kikkel 
pályára lépni, a megyei szövetség a pénzt visszafizette.

Születtek: 
Kiss Liliána Nóra, Rácz Dominik, 
Kiss Lotti, Zámbó Rubina Dorina, 
Horváth Richárd, Balogh Melissza

Elhunytak:
Balogh Pál, Molnár Jánosné, Magyar 
László, Nyári Kálmán, Szûcs Ildikó, 
Kota Sándor, Polyák József, Madár 
Józsefné, Samu Károly, Éles János, 

Kiss János

Házasságkötés: 
Pál Zsolt és Rózsa Szilvia

Horváth András és Jóni Erzsébet
Orgován Roland és Ponczók Gizella 

Magdolna
Tóth István és Lõrincz Evelin Ilona

Balogh Roland és Jóni Csilla Erzsébet
Horváth Sándor és Zsigó Tifani 

Diána

50 éves házassági évforduló:
Cseszlai Mihály és Makszin Ilona

• 
megszervezte városunk önkormányzata 
a nyári diákmunkát. A kétszer négy hetes 
foglalkoztatás (júliusban és augusz-
tusban, havi nyolc fõvel, napi hat 
órában) a helyi intézményekben történt 
meg.
 
• Ismét ingyenes ruhaosztást szervezett 
a Humán Szolgáltató Központ ezúttal 
július 22-én délelõtt a Segítõházban.

• Rövid idõn belül másodszor, 
augusztus 4-én invitálta a Vöröskereszt 
önkéntes véradásra az erre hajlandó 
segíteni szándékozókat a mûvelõdési 
házba.

• A július 1-jén tartott képviselõ-
testületi ülés határozatot hozott arról, 
hogy pályázatot ír ki a Napsugár Óvoda 
intézményvezetõi álláshely betöltésére.

• Ugyanekkor bejelentették, hogy 
Szõllõsi doktor elmegy településünkrõl, 
ezért módosította a pénteki rendelési 
idõt. A továbbiak attól függenek, el 
tudja-e adni háziorvosi praxisát.

Az elmúlt évekhez hasonlóan idén is 
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Tevékeny egyesület

Színes programokkal telnek a napok a Nyírmadai Humán 
Szolgá l ta tó  Központ  Fogyatékosok Nappal i  
Intézményében. Ellátogattunk Nyíregyháza több pontjára, 
ahol nagyon jól érezték magukat az ellátottak. A Mi Kis 
Falunk Egyesület meghívott minket egy közös 
kirándulásra, ahol sok érdekességet láttunk.  Ezúton is 
köszönjük a kedvességüket! Több alkalommal 
bográcsoztunk, illetve sütöttünk szalonnát. Odafigyelünk 
a megfelelõ mozgásra is, heti szinten tervezünk sétálást, 
amit fagyizással kötünk össze. A kézmûves foglalkozások, a 
kártyapartik, illetve a közös beszélgetések mindennaposak 
a klub életében. A hónap utolsó hónapjára is tartalmas 
programokkal várjuk az ellátottjainkat. 
Boldog nyarat, és jó egészséget kíván a szolgálat valamennyi 
dolgozója!

Kissné Czipták Judit
terápiás munkatárs 

2021. JÚLIUS – AUGUSZTUS

Intézményünkben megkezdõdött a fõbejárati terasz 
oszlopainak a tatarozása, melynek nagyon örülünk. A 
munkálatok végeztével ellátottaink intézményünknek ezt a 
részét is tudják majd élvezni, használni.

A napokban ellátottaink a máriapócsi görög katolikus 
templomba látogattak el imádkozni, énekelni, kegytárgyakat 
vásárolni. A szállítást köszönjük szépen a Humán 
Szolgáltató Központnak.

A Szociális, Ápolási-Gondozási Központ életébõl

A Mi Kis Falunk Egyesülete június 5-én a Tájház udvarán Június 8-án az Egyesület a fogyatékosoknak szervezett 
megrendezte a "Jövõnkért EFOP 1.5.3.16-2017-00089 kirándulást Tokaj-Tarcal környékére. Tarcalon megnézték 
pályázat jóvoltából az Egészséges ételek fesztiválját, amelyet az Áldó Krisztus szobrát. A bátrabbak, ügyesebbek 
ifj. Krivács András, a Nemzeti Gasztronómiai Szövetség felmentek egészen a szoborhoz, de volt olyan, aki félig 
elnöke nyított meg. Elõadást hallhattunk az egészséges tudott felmenni, vagy csak lentrõl csodálhatta. Mád 
ételek elkészítésérõl, életvezetési és táplálkozási tanácsokat községben a zsinagógába mentek be. Tokajban 
kaptunk. A rendezvényen több mint 30 féle egészséges ételt megpihentek egy pizza és egy fagylalt  mellett.
és különbözõ gyógynövenyekbõl készített hûsítõ italt Június 15-én az egyesület tagjai Szilvásvárad és környékére 
mutattunk be. A  Fenyves csárda híres séfje Kónya István, mentek egynapos kirándulásra. Erdei kisvasútra szállva -
aki Franciaországban tanult és  európai versenyekre jár, felidézve gyermekkorunkat- elmentünk a Szalajka völgybe, 
különbözõ ételeket mutatott be, mint pl. füstölt lazac ahol megtekintettük a fátyol vízesést és visszasétálva a 
uborka krémmel, rebarbarás krém eperhabbal, sertés szûz kiindulási helyszínre a táj szépségében gyönyör-
zöldségágyon, vanilia fagylalt. A rendezvényt megtisztelte ködhettünk. Hazafelé jövetben bementünk Bélapátfalvára, 
jelenlétével Kovács Sándor országgyûlési képviselõ is, aki ahol  a ciszterci apátságot néztük meg. Mindenkit elbûvölt 
szintén mondott néhány jó tanácsot a táplálkozással a Bélkõ hegy csipkés mészkõ szirtjei. 
kapcsolatban. Zócsák Péterné
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Képes krónikaKépes krónikaKépes krónikaKépes krónika
Június 23-án a „Csodás Szent Iváni éj” 
program Tóth Judit intézményvezetõ 
köszöntõjével kezdõdött, majd õsi 
szokásainkról, hagyományainkról 
hallhattunk történeteket. Amíg a gyerekek 
színes karkötõkkel világítottak az 
éjszakában, addig a tûzzsonglõrök 
kápráztattak el mindenkit. A bemutató 
után fáklyás felvonulás következett. 
Ezúton is köszönjük a polgárõrség 
segítségét!

A mûvelõdési ház kisebb túrát szervezett a 
gyerekeknek a Jóléti tóra, ahol elõkerültek 
a társasjátékok is. A kirándulást fagyizással 
zártuk.

Intézményünk helyet adott Ferenczi István, 
és Kálmánné Balogh Ildikó helytörténeti 
kiállításának, amit egy héten keresztül 
lehetett megtekinteni. Több iskolás 
csoport érkezett hozzánk, hogy 
megnézzék fáradtságos munkásságukat.

Hétfõ és szerda esténként hódolhattak 
szenvedélyüknek a zumba kedvelõi. 
Köszönet illeti a kemény magot, pozitív 
hozzáállásuk csak megerõsít minket abban, 
hogy élnek közöttünk olyanok,  akik 
szeretnének egy aktív közösség tagjai lenni.

Immár X. alkalommal került sor a 
könyvbörzére, ahol a leltár során kivont 
könyvek találtak új gazdákra.
Könyvadományok is érkeztek, köszönet jár 
ezért Mudri Barnabásnénak, Csonka 
Andrásnak, Dobos Károlynak és Ficzéné 
Estefán Gyöngyinek.

 Július 18-án, vasárnap a színházteremben a 
Hyppolit a lakáj címû zenés vígjátékot 
láthatták az érdeklõdõk Mikó István 
fõszereplésével, a Mandala Dalszínház 
közremûködésével.  A  sikerhez  
hozzájárultak a szervezõk, akik a környezõ 
településekre is eljutottak hangos 
bemondóval, plakátokkal.

A mûvelõdési ház majd 8 milliós 
pályázatot nyert el a TÉR-ZENE 
programra, melynek köszönhetõen heti 
rendszerességgel, több alkalommal és 
különbözõ helyszínen mindig más és más 
együttesek, zenekarok adnak koncertet. 

A sorozat hátra lévõ mûsora:

Szeptember:
4-én (vasárnap): Nyírbrass Együttes
9-én (csütörtök): Voice&Brass
12-én (vasárnap): Szironta Együttes
16-án (csütörtök): The Daniels
19-én (vasárnap): a debreceni Kürt Együttes
20-án (hétfõ): Lant-Violin duó
26-án: (vasárnap): Trio Consort
30-án (csütörtök): Bakos zenekar

Október:
3-án (vasárnap): The Daniels
7-én (csütörtök): Reneszánsz Strings
10-én (vasárnap): Szironta Együttes
14-én (csütörtök): Bakator zenekar

A fiatalok körében népszerûek a 
kézmûves foglakozások


